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Obec Libouchec

Libouchec 211, 403 35 Libouchec
tel.č.: 475 222 201 | e-mail: obec@libouchec.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva obce Libouchec

konané dne 27. 2. 2023 v klubovně SDH Libouchec od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: Od 17:00 hodin do 18:30 hodin.
Přítomno: 9 zastupitelů - Jiří Bolík, Martin Balog, Ing. Vladimír Černil, Mgr. Libuše

Krupičková, Mgr. Ivana Houdová, Mgr. Iva Machová, Michal Michňo, Václav
Tomšík, Jaroslav Zelený.

Omluveni: 6 zastupitelů - Mgr. Martin Laníček, Zdeněk Karásek, Lucie Nováková, Václav
Slávka, Jan Valovič, Ing. Zdeněk Zikmund.

Neomluveni: 0
Předsedající: Jiří Bolík
Zapisovatel*: Zdeňka Rošlapilová
Ověřovatelé zápisu: Václav Tomšík, Michal Michňo

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

Přítomni - David Škultety, DiS. - tajemník obecního úřadu, 2 občanky.

1. Zahájení

Zasedání zahájil starosta obce Jiří Bolík. Přivítal členy zastupitelstva obce a přítomné. Konstatoval, že zasedání
zastupitelstva obce bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů
zastupitelstva obce a uvedl, že zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Dále informoval zastupitele a přítomné, že jednání zastupitelstva je nahráváno jak zvukově, tak obrazově.
Starosta konstatoval, že předchozí zápis z řádného jednání zastupitelstva obce byl určenými ověřovateli ověřen
a že k němu nebyly vzneseny žádné námitky.

-. určení zapisovatele

Starosta určil zapisovatelku pro pořízení zápisu ze 2. zasedání zastupitelstva obce Zdeňku Rošlapilovou.

-. návrh a schválení ověřovatelů zápisu

Ověřovateli zápisu byli navrženi na schválení  Václav Tomšík a Michal Michňo.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje ověřovatele zápisu Václava Tomšíka a Michala Michňo.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 1/2ZO/2023 bylo schváleno.

-. návrh a schválení programu

Starosta přečetl navržený program 2. zasedání zastupitelstva obce.

3.01. Rozhodnutí Státního zemědělského intervenčního fondu o poskytnutí dotace na titul zachování
porostního typu hospodářského souboru pro rok 2022

3.02. Projednání cenových nabídek na vypracování Studie proveditelnosti na rozšíření kanalizační
sítě v obci

3.03. Projednání cenové nabídky na vybudování "Multifunkčního hřiště bez rizika"

3.04. Projednání cenových nabídek na koupi sypače vozovek pro obec

3.05. Projednání výměny plynových kotlů v obecních nemovitostech - č. p. 337 (Správa majetku
obce), č. p. 82 (Stavební úřad + lékárna) č. p. 230, 281 a 288 (obecní byty)

3.06. Projednání zápisu z výroční valné hromady SH ČMS Sboru dobrovolných hasičů Libouchec

3.07. Projednání návrhu na zrušení členství obce Libouchec ve sdružení Svazu měst a obcí České
republiky

Starosta obce Jiří Bolík požádal o doplnění programu o bod č. 

3.08. Projednání navýšení počátečního vkladu 9.000.000 Kč u termínovaného vkladu na dobu určitou
1 měsíc, který byl zřízen na podkladě uzavřené smlouvy s Československou obchodní bankou a. s.
Radlická 333/150, Praha 5, IČ 00001350

Zastupitel Ing. Vladimír Černil požádal o doplnění programu o bod č. 

3.09. Projednání uspořádání vánočního koncertu Moniky Absolonové na zámku v Libouchci

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje program dnešního zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2ZO/2023 bylo schváleno.

2. Kontrola usnesení

Starosta uvedl, že z minulých zasedání nebyly uloženy žádné úkoly.

3. Organizační

3.01. Rozhodnutí Státního zemědělského intervenčního fondu o poskytnutí dotace na titul zachování
porostního typu hospodářského souboru pro rok 2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí Rozhodnutí Státního zemědělského intervenčního
fondu o poskytnutí dotace na titul zachování porostního typu hospodářského souboru pro
rok 2022 v celkové výši 241.370,45 Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.02. Projednání cenových nabídek na vypracování Studie proveditelnosti na rozšíření kanalizační
sítě v obci

Starosta uvedl, že obci byly doručeny tři cenové nabídky, třetí nabídka je předložena zastupitelům v tištěné
podobě a bude zanesena do elektronických materiálů do programu UZOB. Po posouzení všech předložených
nabídek se zastupitelé rozhodli o nutnosti  u nejlevnější z nabídek požádat o její doplnění.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  bere  na  vědomí  nabídky  na  vypracování  Studie  proveditelnosti
na rozšíření kanalizační sítě - Libouchec.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.03. Projednání cenové nabídky na vybudování "Multifunkčního hřiště bez rizika"

Starosta  informoval  přítomné o cenové nabídce na vybudování  multifunkčního hřiště  s  možností  čerpání
dotace.

V rozpravě se zastupitelé rozhodli, že po upřesnění cenové nabídky, bude projednán tento bod na dalším
zasedání zastupitelstva obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  bere  na  vědomí  cenovou  nabídku  na  vybudování
"Multifunkčního hřiště bez rizika" od firmy MSP Projekty s. r. o., IČO 07807929, se sídlem 33205
Chválenice 17.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.04. Projednání cenových nabídek na koupi sypače vozovek pro obec

Starosta upřesnil, že se jedná o cenovou nabídku na nástavbu na stávající "zametací stroj".

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje v předloženém znění cenovou nabídku na koupi sypače
s příslušenstvím od společnosti SIMED s. r. o. Slovany 140, 54401 Dvůr Králové nad Labem, IČ
64827496 za částku 261.000 Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.05. Projednání výměny plynových kotlů v obecních nemovitostech - č. p. 337 (Správa majetku
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obce), č. p. 82 (Stavební úřad + lékárna) č. p. 230, 281 a 288 (obecní byty)

Starosta sdělil, že obci byly doručeny tři cenové nabídky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje cenově nejvýhodnější nabídku na výměnu plynových kotlů
v obecních nemovitostech - č. p. 337 (Správa majetku obce), č. p. 82 (Stavební úřad + lékárna)
č. p. 230, 281 a 288 (obecní byty) od společnosti HAVLÍK DC s. r. o., J. Š. Baara 881/12, 40502
Děčín V, IČ 27287131 za celkovou částku 646.171  Kč bez DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.06. Projednání zápisu z výroční valné hromady SH ČMS Sboru dobrovolných hasičů Libouchec

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec bere na vědomí v předloženém znění zápis z výroční valné hromady
SH ČMS Sboru dobrovolných hasičů Libouchec ze dne 21. 1. 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.07. Projednání návrhu na zrušení členství obce Libouchec ve sdružení Svazu měst a obcí České
republiky

Starosta uvedl, že zrušení členství obce ve sdružení Svazu měst a obcí České republiky bylo projednáváno na 2.
schůzi rady obce, ale rozhodnutí musí přijmout zastupitelstvo obce. Obec platí příspěvky do tohoto sdružení,
ale nevyužívá jejich služeb. Dále uvedl, že obec je členem sdružení Svazu místních samospráv, se kterým
spolupracuje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec ruší členství obce Libouchec ve sdružení Svazu měst a obcí České
republiky, a to v nejbližším možném termínu.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.08. Projednání navýšení počátečního vkladu 9.000.000 Kč u termínovaného vkladu na dobu určitou
1 měsíc, který byl zřízen na podkladě uzavřené smlouvy s Československou obchodní bankou a. s.
Radlická 333/150, Praha 5, IČ 00001350

Starosta informoval přítomné, že na podkladě přijatého usnesení zastupitelstva obce ze dne 19. 12. 2022 pod
č. usnesení 11b/11ZO/2022 byla uzavřena smlouva s ČSOB a. s., IČ 00001350 ve věci zřízení termínovaného
vkladu na dobu určitou 1 měsíc s automatickým prodloužením s počátečním vkladem 9.000.000 Kč. Za 1. měsíc
z tohoto termínovaného vkladu obec získala 46.500 Kč a za 2. měsíc 46.740,25 Kč, což je celkem 93.240,25 Kč,
proto paní účetní doporučuje navýšit částku tohoto termínovaného vkladu na další období o 3.000.000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libouchec  schvaluje  navýšení  částky  u  měsíčního  termínovaného  vkladu
na dobu určitou 1 měsíc, který byl zřízen na podkladě uzavřené smlouvy s Československou
obchodní bankou, a. s. Radlická 333/150, 15057 Praha 5, IČ 00001350 o částku 3.000.000 Kč



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 5 / 6

na celkovou částku 12.000.000 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/2ZO/2023 bylo schváleno.

3.09. Projednání uspořádání vánočního koncertu Moniky Absolonové na zámku v Libouchci

Zastupitel Ing. Vladimír Černil sdělil, že oslovil manažera zpěvačky Moniky Absolonové na možnost její účasti
na vánočním koncertu na zámku v Libouchci. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libouchec schvaluje uspořádání vánočního koncertu Moniky Absolonové dne
29. 11. 2023 na zámku v Libouchci dle předložených podmínek. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/2ZO/2023 bylo schváleno.

4. Diskuze

Diskuze:
Starosta informoval o kompletní výměně veřejného osvětlení v obci, podmínky zadávací

dokumentace pro výběrové řízení se připravují k projednání na březnové zasedání
zastupitelstva  obce.  Starosta  požádal  o  názor  zastupitelů,  jaký  typ  osvětlení
zvolit.  Po diskuzi se zastupitelé shodli,  že u přechodů pro chodce doporučují
lampy se "studeným " světlem a u ostatních doporučují "teplé" světlo.

Zastupitel Michal Michňo se zeptal, proč je tolik lamp pouličního osvětlení v lokalitě "Lány".
Zastupitel Martin Balog odpověděl, že jsou lampy umístěny podle projektu.
Starosta uvedl, že lampy v lokalitě "Lány" nejsou v majetku obce, ale obec platí za jejich

spotřebovanou energii.
Starosta seznámil přítomné s návrhem Mgr. Jana Kvapila, Ph. D., na příhraniční setkání

starostů na Sněžníku dne 2. 4. 2023, jak z České republiky, tak i Německa. Dále
informoval,  o  svolání  přeshraniční  pracovní  skupiny  k  tématům přeshraniční
turistiky a kultury.

Diskuze:
Občanka vznesla dotaz na otevírací dobu na víceúčelovém hřišti TJ Sokol Libouchec, proč

není otevřeno i v zimním období za hezkého počasí.
Tajemník obecního úřadu odpověděl, že rada obce rozhodla, že hřiště je uzavřeno v zimním období. Přes

zimu může dojít  k námraze na herních prvcích a pak může dojít  ke zranění
cvičích.

Občanka se dotázala, jestli obec má informace o připravované uzavírce Benešova mostu
v Ústí nad Labem a bourání mostu v Mojžíři, kdy z tohoto důvodu bude doprava
ve směru Ústí nad Labem - Děčín vedena přes Libouchec, Jílové atd.

Starosta odpověděl,  že  minulý  týden přišla  obci  informace z  ŘSD o  pravděpodobném
termínu opravy mostků v Jílovém. Dále starosta uvedl, že město Jílové, disponuje
stejnými informacemi jako my.

5. Závěr jednání

Starosta obce v 18:30 hodin ukončil 2. zasedání Zastupitelstva obce Libouchec.
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Ověřovatelé: Václav Tomšík   ............................................................
 

Michal Michňo   ............................................................
 
Starosta Jiří Bolík   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 28. 2. 2023


